



Notulen ambtelijke werkgroep straatnaamgeving 4 april 2023

Aanwezig: [REDACTED] (verslag), [REDACTED], [REDACTED]
[REDACTED], [REDACTED] en [REDACTED] (voorzitter)..

Vaststellen notulen

- Vaststellen notulen van 14-03-2023. *Akkoord*

Mededelingen

- [REDACTED] heeft tijdens het PO van 27 maart de wethouder geïnformeerd over het dilemma dat speelt rondom NDW21 mbt het wel of niet geven van een straatnaam op die plek. De tegenstelling tussen om praktische redenen nummeren aan de Nieuwe Dukenburgseweg aan de ene kant en de behoefte om deze plek eventueel een eigen straatnaam te geven aan de andere kant. Hier komen we bij de wethouder op terug nadat wij als werkgroep een gezamenlijk standpunt hebben.

Lopende zaken

- Straatnaamborden St. Titussingel/ onthulling mei. *Het gaat om maandag 15 mei. Betrokkenen (raadsleden, pleitbezorgers van de straatnaam, etc.) worden uitgenodigd voor bijeenkomst in WO2-centrum. Locatie onthulling nader bepalen. De burgemeester kan niet op 15 mei, daarom wordt loco-burgemeester gevraagd. [REDACTED] heeft [REDACTED] een laatste check laten doen op het onderschrift (wat we bedacht hebben past netjes op een bord) en geïnformeerd over de onthulling. [REDACTED] zal bij beheer navragen of er iets mogelijk zou zijn bij de St. Titussingel zelf.*
- Hof van Holland. Nog niet op PO. Laatste check op spelling naam: is het Toby Scholte of Toby Scholten? *De door [REDACTED] in het archief gevonden persoonskaart laat zien dat Toby Scholte juist is. Verder is de werkgroep akkoord met een paar laatste kleine aanpassingen in het voorstel mbt straatnamen in Hof van Holland. [REDACTED] zet het voorstel klaar voor het volgende PO.*
- **Winkelsteeg**
Bespreken hoe we invulling willen geven aan de locatie rondom het archeologisch depot. De vergunning voor de nieuwe woningen op het terrein is inmiddels verleend. Dat betekent dat ze sowieso op dit moment aan de Nieuwe Dukenburgseweg genummerd worden. In geval van een nieuwe straatnaam moet daar dus hernummerd worden. Verder zouden bestaande adressen in het gebouw van de gemeente, de brandweer, de ambulancepost en Heinz veranderen als er een nieuwe straatnaam komt. Welke argumenten zijn er voor een nieuwe straatnaam en hoe kunnen we het beste met deze situatie

omgaan?

De conclusie van de werkgroep is dat een aparte straatnaam toch het meest logisch is. Op die manier krijgt de straat een eigen karakter en zijn adressen beter vindbaar voor weggebruikers. Hoewel de huizen die binnenkort bewoond zullen worden 'tijdelijk' van aard zijn, gaat het om een periode van twintig jaar of meer. Verder is het waarschijnlijk ook logisch ten opzichte van de aangrenzende gebieden die ontwikkeld worden dat de nieuwe straat een aparte straatnaam krijgt. Het geven van een nieuwe straatnaam heeft wel gevolgen voor zowel de nieuwe adressen die nu genummerd zijn aan de Nieuwe Dukenburgseweg als enkele bestaande adressen aan deze weg (brandweer, Heinz en het archeologisch depot). Verder is het mogelijk ook nodig om drie bestaande adressen aan het Korenpad te hernoemen aan de nieuwe straat. We moeten wel in kaart brengen wat de gevolgen van een nieuwe straatnaam precies zijn, hoe en op welke termijn deze het best uitgevoerd kan worden en wie verantwoordelijk is voor de uitvoering van de zaken die geregeld moeten worden naast het voorbereiden van een voorstel met een nieuwe straatnaam zelf. Kunnende projectleiders van NDW21 hier een rol in spelen? [REDACTED] en [REDACTED] zullen met [REDACTED] overleggen hoe het zit met juridische kaders en procedures. Als duidelijk is wat alle consequenties zijn, zal [REDACTED] de wethouder informeren.

- **Naamsuggesties Winkelsteeg**

Als het gaat om naamsuggesties, kwam er vast 1 vanuit archeologie: Jan Thijssen. Zie bijgevoegde mailwisseling. Verder heeft [REDACTED] eind 2020 de namen Korenweg en Korenveld voorgesteld voor dit gebied. *De werkgroep heeft een voorkeur voor de naamsuggestie van archeoloog Jan Thijssen, omdat deze goed aansluit op de omgeving van het depot. Voor straten die in het gebied verder nog zullen komen, zal de werkgroep nadenken over een meer thematische aanpak.*

- **Toekomstige vervanging in werkgroep namens het archief**

[REDACTED] geeft aan dat hij vanaf 1 mei van het archief naar erfgoed gaat (eerst tijdelijk, na twee jaar mogelijk permanent). Dat betekent dat er sowieso een opvolger vanuit het archief nodig is. [REDACTED] vraagt echter of hij ook deel zou mogen blijven uitmaken van de werkgroep, maar dan dus vanuit erfgoed. *In principe zou de werkgroep het fijn vinden als [REDACTED] lid kan blijven, maar hij moet wel nagaan of dat lukt in of naast zijn nieuwe functie. Verder hebben we sowieso een nieuw lid nodig namens het archief.*

- **Naamsuggestie Vredenburgplein**

[REDACTED] heeft een naamsuggestie ingediend bij ons en richting de raad om een onbenoemd plein de naam Vredenburgplein te geven. Zie bijlagen. Raadslid Gerry van Campen vroeg zich af of er plannen voor naamgeving waren, omdat hij het een leuke suggestie vindt. [REDACTED] heeft

hem laten weten dat er op dit moment geen plannen zijn, maar dat we de suggestie zullen bespreken in de werkgroep. Alleen tijdens dit overleg bespreken als we genoeg tijd over hebben. *Niet aan toegekomen.*

Rondvraag